
 

 

 

 

Besluitenlijst Ronde & Raadsessie Eemnes 

Datum 01-10-2018 

Tijd 20:00 - 22:00 

Locatie Raadzaal 0.26 (BEL-kantoor) 

Voorzitter M.N.M. van den Brink 

Griffier A.H. de Graaf-Gerrits 

Aanwezig B.Hoek (CDA), P. Seldenrijk (CDA), R. van Schaik (CDA), M. Havinga-de 

Jong (CDA), E. Schade (VVD), M. van der Linde-Eggenkamp (VVD), S. 

Wiering (D66), J. Hoorneman (PvdA), D. Hagen (DB), J. de Zeeuw (DB), 

B.Pouw (DB) 

Wethouders Lankreijer, Van Dalen en Van Katwijk 
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Opening 

Afwezig zijn: N. Rood (D66), W.A. de Boer-Leijsma (PvdA), E. van IJken (DB), 
M. Riemens (DB) 
Burgemeester van Benthem 
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Vaststellen agenda 

Conform 
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Inventarisatie spreekrecht publiek 

Geen aanmeldingen 
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Vaststelling besluitenlijst Ronde en Sessie 

Staan bij de agenda van 15 oktober  
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Ronde met presentaties over Beleidsplan Jeugd 2019 - 2022 Gemeente 

Eemnes 

Voorafgaand aan de behandeling van het beleidsplan worden er eerst nog 

twee presentaties gegeven door beleidsmedewerker Jeugd Mevr. Eline 

Jousma en door mevr. Linde Wilmink van het Jeugd en gezinsteam. 

 
Sessie: 
Behandeling Beleidsplan Jeugd 2019 - 2022 Gemeente Eemnes 

CDA helder beleidsplan, graag tijdspad voor de deelplannen. Zorgen om de 
jeugd van 12 jaar en ouder. Zij vertrekken doorgaans naar de regio Gooi en 
Vecht en de terugkoppeling hiervan is niet compleet. De overgang in zorg 
tussen 18- naar 18+ lijkt toch niet op orde te zijn ondanks eerdere vragen 
hierover van het CDA.  
 
De VVD kondigt een motie aan waarin ze de jeugdzorg binnen 1 regio willen 
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organiseren. Men signaleert dat de inkoop in de provincie Utrecht niet aansluit 
bij de praktijk van Eemnes. 
DB zorgpunt is wel dat het JGT niet alle problematiek in beeld heeft. 
Klanttevredenheidsonderzoek geeft aan dat de doorloop wel verbeteringen 
nodig heeft. Hoe zit het met de Budgettering.   
PvdA geen vragen 
Wethouder Lankreijer beantwoordt de vragen. Hij geeft aan dat de inkoop in de 
regio Amersfoort zonder problemen verloopt en dat de regio Gooi en Vecht hier 
grote problemen mee heeft wat indirect consequenties heeft voor de geleverde 
zorg. 
De vragen van het CDA worden schriftelijk beantwoord.  
Categorie 12+ en jongerenwerker heeft prioriteit.  
Wethouder Lankreijer geeft aan een prioriteitenlijst aan te leveren voor de 
raadsbehandeling. 
VVD vaccinatiegraad is aan de lage kant in Eemnes. Wethouder zegt toe hier 
aandacht voor te hebben 
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Rondvraag  

CDA vragen over de motie die in Blaricum en Laren is aangenomen. Dit wordt 
bij het Presidium besproken 
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Sluiting 22.00 uur 

 


